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Vragen van het lid Van Aalst (PVV) aan de Minister van Infrastructuur en 
Waterstaat over het bericht «Miljoenen nodig om tunnels brandbestendig te 
maken» (ingezonden 12 oktober 2018). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Miljoenen nodig om tunnels brandbestendig 
te maken»?1 

Vraag 2
Klopt het dat de blunder van Rijkswaterstaat ons maximaal 235 miljoen euro 
gaat kosten om vier recent opgeleverde tunnels en één tunnel in aanbouw 
alsnog brandwerend te maken? 

Vraag 3
Kunt u aangeven waarom de door Rijkswaterstaat opgestelde richtlijnen voor 
beton niet voldeden aan de eisen voor brandwerendheid? 

Vraag 4
Kunt u aangeven welke stappen u heeft gezet om ervoor te zorgen dat de 
richtlijnen van Rijkswaterstaat in het vervolg altijd rekening houden met wet- 
en regelgeving? 

Vraag 5
Kunt u aangeven hoeveel extra kosten u verwacht te moeten maken, bovenop 
de maximaal 235 miljoen euro, om ook de tunnels die tussen 2000 en 2008 
zijn opgeleverd brandwerend te maken? 

Vraag 6
Kunt u garanderen dat alle tunnels die voor 2000 zijn opgeleverd brandwe-
rend zijn?

1 Het Parool, 9 oktober 2018 (https://www.parool.nl/amsterdam/miljoenen-nodig-om-tunnels-
brandbestendig-te-maken~a4605812/)
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